

2026/02/16

BOD-2026-02-DP

H.E Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
P.O. BOX: 9700 DUBAI - UAE

سعادة/ حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
ص.ب: 9700 دبي - الإمارات العربية المتحدة

Subject: Union Coop Results of the Board of Directors Meeting

الموضوع: نتائج اجتماع مجلس إدارة تعاونية الاتحاد

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

As previously disclosed, Union Coop Board of Directors held their meeting on Monday 16 February 2026 at 04:00 pm.

نحيطكم علماً بأن مجلس إدارة تعاونية الاتحاد قد عقد اجتماعه في يوم الإثنين الموافق 16 فبراير 2026 في تمام الساعة 04:00 مساءً كما تم الإفصاح عنه مسبقاً.

- Approved the final financial statements for the fiscal year 2025 with profits amounting to AED 386,832,748 before tax, directors' remuneration and community responsibility.

- اعتمد المجلس البيانات المالية الختامية عن العام المالي 2025 بأرباح بلغت 386,832,748 درهم قبل الضريبة و مصروفات مكافآت أعضاء مجلس الإدارة و المسؤولية المجتمعية.

- Approved the Invitation to the General Assembly Meeting 44 on Tuesday 07/04/2026 (The invitation will be sent to members after obtaining approvals from the relevant authority).

- اعتماد دعوة اجتماع الجمعية العمومية 44 للإنعقاد يوم الثلاثاء الموافق 07/04/2026 (على أن يتم إرسال الدعوة للاعضاء بعد أخذ الموافقة من السلطة المختصة).

- Approved the proposed dividend distributions for the fiscal year 2025 as follow and to present it to the general assembly:

- اعتمد المجلس مقترح توزيع الأرباح لسنة 2025 و رفعه الى الجمعية العمومية على النحو التالي:

- Approval of the proposal to distribute %14 (AED 244,379,817) of the share capital.

- عائد على الأسهم بنسبة 14% (244,379,817) درهم

- Approval of the proposal to distribute return on purchases of 5% (AED 36,813,662).

- عائد على المشتريات بنسبة 5% (36,813,662) درهم

بقيمة إجمالية قدرها (281,193,478) درهم

- اطلع المجلس على نتائج دراسة التحول إلى شركة مساهمة عامة وأوصى بعرضها على السلطة المختصة والجمعية العمومية.

- The board reviewed the PJSC conversion study and recommended to present the study at the General Assembly and to the relevant government entities.

- مناقشة بعض الأعمال الإعتيادية.

- Discuss routine business-related matters.

وتفضلوا بقبول فائق التقدير والإحترام،

Regards,



Mohamed Al Hashemi

Chief Executive Officer

